

Referat fra pilot-møte F3A Bore

12.08.2022 kl. 15:30

Etter dagens flyging var ferdig på fredagen, ble det kalt inn til et F3A pilot møte. Det er vanlig å holde slike møter i forbindelse med Norgesmesterskapet. Her blir lokale norske regler diskutert samt at kommende års NM blir fastsatt.

Audun tok jobben som ordstyrer og Tore meldte seg som referent.

Lempelig med tidspunkt for omganger i Sport og Nordic

Pål tar opp problemer rundt tidspunkt for flyving i klasse Sport og Nordic med tanke på rekruttering. Mange av deltakere her er skoleelever som kanskje ikke har mulighet til å være med annet enn lørdag og eventuelt søndag. Pål foreslår at man kan være mer lempelig for piloter i disse klassene og tillate enkelte å fly tre av sine omganger på lørdag.

Ola kommenterer at det ikke bør legges opp til at 4. omgang legges til søndag da denne normalt er reserve dag. Knut minner om at vi har en tilsvarende sak på dette NM'et. Audun foreslår at dersom en pilot ber om å avvike fra oppsatt program, må dette varsles om senest to uker før stevnet starter.

Konklusjon: Det er vanskelig å lage en fast regel på dette, men at spørsmål om å få ta igjen en omgang på senere stevnedager i klassene Sport og Nordic, bestemmes av arrangørene. I F3A må alle møte til oppsatte omganger.

Dagens Nordic program er for vanskelig

Audun uttrykte meninger om at dagens Nordic program har et for høyt vanskelighetsnivå og kan dermed hemme rekruttering. Han har hørt uttalelser fra bl.a. svenskene at de neppe vil delta på stevner om dette programmet får stå ved lag.

Pål er enig i dette men mener programmet bør få vare perioden ut. Ola minner om at programmet var ute på høring i fjor høst og ble etter hvert godkjent for to år av alle de nordiske landene.

Knut foreslår at vår F3A oppmann bør ta kontakt med de andre landene om deres erfaring og om nåværende programmet bør endres umiddelbart og før 2023 sesongen. Dette ble bifalt av forsamlingen.

Konklusjon: Pilot-møtet oppfordrer vår oppmann straks å ta kontakt med sine kolleger i Sverige, Finland og Danmark om saken.

Arrangører av større mesterskap i Norge

For en tid tilbake ble det under et tilsvarende pilot-møte som dette dannet en «Organisasjonsgruppe» som skulle ha ansvar for å arrangere større F3A stevner som Norgesmesterskap og Nordisk mesterskap. Audun forteller at han ikke har funnet referat fra dette møtet, men at han den gang sa ja til å være medlem i gruppen. Nå som Vingtor RC Club i våres ble spurt om de kan påta seg å være

arrangør for Nordisk mesterskap i 2023, ønsker Audun å ta spørsmålet opp på nytt. Hva er mest hensiktsmessig i vårt miljø: Ha en fast gruppe med folk som arrangerer eller at arrangementene veksles på blant klubber med F3A-miljø.

Tor Heine påpeker viktigheten av at folkene som arrangerer bør være mest mulig samlet og dette oppnår en ved å la klubbmiljøene ta jobben.

Reidar mener det er viktig med lokale arrangører og at det kan være vanskelig å få et godt samarbeid over avstand. Skype er mye benyttet for møte virksomhet, men Reidar mener det ikke fungerer godt nok i en slik sammenheng.

Ola tenker at det er vanskelig å lage en fast regel for dette. Joar sier det må være greit å hente inn resurser fra andre klubber. Dette var det stor enighet om i forsamlingen og det ble deretter gjennomført en enkel avstemning.

Konklusjon: F3A oppmannen må ha den overordnede styringen og finne det beste miljøet, være seg en klubbe eller gruppe, for det aktuelle mesterskapet.

NM F3A 2023

Neste års NM skal holdes av Tønsberg Modellfly klubb på Jarlsberg. Tore ba Ola presentere planene nærmere. Ola fortalte at stevnet skal holdes på klubbens egen modellflystripe som ligger innenfor Jarlsberg flyplass. Stevnedager blir fredag, lørdag og søndag (reserve) i august.

Jens Kristian spør om vi skal fortsette med gruppeinndelingen i F3A slik vi har hatt et par år. Han konstaterer at systemet vi benytter har langt på vei løst dommerproblemer. Dette var det stor enighet om. Knut minner om at det er mulighet, ved problemer, å kontakte potensielle dommere og tilby penger for å komme.

Rune lurer på hvordan systemet med to grupper i F3A kan slå ut vedrørende kongepokal. Det er en mulighet for at denne kan utdeles for oss neste år. Et problem kan oppstå dersom deltakerantallet er for lite i klassen. Tor Heine mener dette ikke vil skape problemer for oss i følge mr. Wold.

Konklusjon: Ola lovet å ta med seg spørsmålet videre og avklare saken om kongepokal med forbundet.

16.08.2022 Tore Jemtegaard